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Interpelacja

Do: Burmistrz Miasta Sanoka

Dotyczy: Podjęcia działań majqcych na celu utrzymania działalności jadłodujni prowadzonej

przez Towarzystwo Pomocy im. Św. Brata Alberta Koło w Sanoku, |0 2023 roku.

W związku z pojawiającymi się informacjami dot. mozliwości zamknięcia jadłodajni

prowadzonej przęz Towarzystwo Pomocy im. Św. Brata Alberta Koło w Sanoku w 2023 roku

zwracam się z prośbq o podjęcie wszelkich działań zmierzajqcych do utrzymania działalności

w/w podmiotu.

Pragnę nadmienić, żę z jadłodajni mogą korzystać osoby: ubogie, bezdomne oraz

rodziny wielodzietne, które w obecnym czasie tj. w czasie rosnących kosztów życia (rosnące

ceny zywności oraz energii), nadal potrzebują wsparcia jadłodajni.

Mozliwośó nieodpłatnego zjedzenia posiłków stanowi dla wielu ludzi i całych rodzin

nieocenione odci ążenie domowego budzetu. Pieniądze w ten sposób zaoszczędzone mogą być

przeznaczonę na opłacenie czynszu lub rachunków za ęnetgię czy gaz, itp.

Poprzez dzińalnośó jadłodajni - jest to jedyna jadłodajnta w naszym mteście, w duzym

stopniu przyczyniamy się do eliminowania zjawiska wykluczenia społecznego.

ZamLmięcie jadłodajni spowoduje pogorszęnię sytuacji mięszkańców Miasta Sanoka.

Mając powyższe na względzie proszę jak na wstępie.
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